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Vláda se snaží každý měsíc něčím novým naštvat seniory
hannig.blog.idnes.cz/blog.aspx

24. 01. 2024 20:02:40

Když už si senioři tak nějak zvykli, že jim byl důchod oproti očekávání zkrácen o zákonnou valorizaci, tak
na ně vybalila vláda digitální velký technický průkaz.

Motoristé vědí, že za prvé, od svých 65 let, a pak od 68 let musí každé dva roky na lékařskou prohlídku
způsobilosti řídit motorová vozidla.

Starší pánové a dámy se svými staršími auty také vědí, že právě tak jako se svým zdravotním stavem,
tak i „se zdravotním stavem“ svého čtyřkolového miláčka musí čas od času na velkou technickou
kontrolu. Vždy předložili svůj velký technický průkaz, ve kterém bylo všechno, co technik ke své práci a
následnému schválení vozidla pro další provoz potřeboval.

Jenže dlouholetý odborný mluvčí, odborník na mluvení, ne však na dopravu, současný ministr dopravy,
zavedl od nového roku to, že velký technický průkaz nebude jako dosud v papírové formě, ale bude
digitální, a majitelům vozidel, které si zakoupili už jako ojeté (v tom je ten problém) bude vydána jen
jakási kartička, kde ovšem není, tak jako ve velkém technickém průkazu uvedeno všechno.

Lidem, a to znamená i seniorům, bylo doporučeno, že všechno je v digitální formě a že „není problém“ si
to vyhledat přes svou datovou schránku, nebo digitální či bankovní identitu ve svém chytrém telefonu.

Proč, proboha, není při každém takovém zásadním kroku na zodpovědných místech někdo starší, který
zná situaci dvou a půl milionů seniorů. Některým z nich dělá problém i poslat sms zprávu (a při tom jsou
dobří řidiči a auto nezbytně někde na svých šumavských nebo jiných odlehlých vesnicích nezbytně
potřebují) a s internetem nemají vůbec žádné zkušenosti, natož s chytrými telefony. Ale s autem potřebují
dojet na technickou kontrolu (ještě je tedy možné použít starý velký technický průkaz), ale pokud si
koupily v tomto roce ojetý vůz, tak mají smůlu. S ním už velký technický průkaz nedostanou.

To je jedna věc. Druhou věcí je digitální občanka v mobilu. To si myslím, že si sice žádný ze seniorů
neinstaloval, ale přece se to také seniorů dotklo. Nefungovaly kvůli přetížení sítě elektronické recepty a
senioři si nemohli vyzvedávat své léky na občanku. To je ovšem z dílny Pirátů, tak to se ničemu nedivím,
ovšem ty digitální velké technické průkazy jsou z dílny ministra za ODS a tam by přece jenom měli mít
rozum.

Navíc se předseda STANu zase vyznamenal, podobně jako premiér s jeho nákupy, videoklipem. Napsal
jsem o tom poměrně hodně čtený článek „Šatna okresního přeboru vítězí nad Nutellou“. Nebudu
jmenovat médium, kde to vyšlo, neboť nevím zda-li bych tím neporušil pravidla skupiny.

A nakonec jeden bonbónek. Pro seniora, či seniorku je velkým problémem to, jestli bude mít po všech
těch zvýšených cenách za energie, vodného a stočného, nájmech a vůbec všeobecné inflaci, na nákup
základních potravin a premiér se omlouvá za to, že neuvedl ve svém přiznání jeden milion, že si na ten

https://hannig.blog.idnes.cz/blog.aspx?c=812129


2/5

milion nevzpomněl. Vládo, včetně premiéra, sneste se ze svých obláčků na zem. Mezi obyčejný lid.

A dnes další políček důchodcům. Těm, kteří si nezvykli a tak nějak doufali ve spravedlnost. Tentokrát od
Ústavního soudu. Doufali, že rozhodování ÚS bude jiné, než za předsednictví Pavla Rychetského.
Nikoliv. Ústavní soud dnešním rozhodnutím zůstává šestou stranou vládnoucí koalice. Mnozí senioři se
cítí uraženi, jak se k nim vláda, Poslanecká sněmovna, Senát a ode dneška i Ústavní soud chová. Ale
nezoufejme. Ještě zbývá Evropský soud pro lidská práva.

Petr Hannig, předseda Rozumných v Alianci za nezávislost ČR
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Další články blogera

Petr Hannig

Pane prezidente, občanů se nikdo na vstup do NATO neptal

„Je to také příležitost připomenout si závazky, které jsme při vstupu do Aliance DOBROVOLNĚ přijali.“ To
jsou slova z novoročního projevu Petra Pavla 2024.
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Petr Hannig

Umělá inteligence - pomocník či vrah?
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Zaměstnanci některých firem straší myšlenka, že by umělá inteligence (AI = artificial intelligence) mohla
ohrozit jejich pracovní místa.
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Petr Hannig

Ten Fiala snad musí mít s Nutellou asi nějakou smlouvu

Využil jsem den volna a vyrazil do Heidenau, v podstatě prvního velkého nákupáku za hranicemi. Plno
Čechů a v každém nákupním košíku Nutella.
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Další články z rubriky Politická aréna - pro politiky

Daniela Kovářová

Proč jsem nepodpořila ratifikaci Istanbulské úmluvy

http://hannig.blog.idnes.cz/diskuse.aspx?iddiskuse=A231211_810168_blogidnes
http://hannig.blog.idnes.cz/
http://hannig.blog.idnes.cz/blog.aspx?c=809271
http://hannig.blog.idnes.cz/diskuse.aspx?iddiskuse=A231120_809271_blogidnes
http://danielakovarova.blog.idnes.cz/
http://danielakovarova.blog.idnes.cz/blog.aspx?c=812162


4/5

Včera jsem společně s dalšími senátory hlasovala proti ratifikaci Istanbulské úmluvy (dále IÚ). Důvody
jsem posledních 10 let vysvětlovala ve všech debatách, v mnoha článcích a analýzách a při všech
možných příležitostech.
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Ivan Přikryl

Už jsem z toho NERVozní.

Do problémů s bydlením mluví kde kdo. Povolaní, ti, kteří by měli být kompetentní (jedni ex lege-vláda
druzí ex privata industria, jaksi z vlastní vůle, cítivše se povolaní-ministři a jejich rádci). A také NERV.
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Petr Mach

Válka pohledem teorie her

"Vězňovo dilema" je model v teorii her, odvětví matematiky. Co nám říká teorie her, pokud jde o válku na
Ukrajině?
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Petr Lachnit

Referendum je dobrý sluha, ale zlý pán
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Jsem zastáncem referenda. Lidé mají právo přímo rozhodovat ve věcech, které se jich zásadně dotýkají.
Jeho realizace ovšem není tak jednoduchá, jak se na první pohled zdá.
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